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(N THE DISTRICT COURT QF PULASKI COUNTY, ARKANSAS
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STATE OF ARKANSAS)
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COUNTY OF PULASKI)

AFFIDAVIT FQR SEARCH AND SEIZURE WARRANT

The undersigned, 5gt. Mike Blain, of the Pulaski County Sheriff's Office, being duly sworn, deposes and

- says that there is reason;a\ble cause to believe that in the residence described as: 724 Shamburger Road, -
Little Rock, Pulaski Counlty, Arkansas: the premises is further described asa white double wide mobile
home with black windovﬁr shutters, a wood porch, a white front door with the frpnt door facing ;outh
and a metal storage buil%iing’ on the north side of the mobile home, with the numbers 724 on the
mailboy, located at the roadside on the west side of the driveway , there is being concealed certain
property, to-wit: firearm(s), firearm ammunition that is similar to known evidence, wood pallet{s),
bloody clothes and/or afticles, Michael Palmer's personal property, petroleum fuel containers, evidence
of a shotgun blast, vehicie tires; tending to demonstrate that criminal offenses have been committed,
to-wit: Capital Murder, (5-10-101) and Arson, {5-38-301) and as there exists reasonable cause to believe
‘that the above facts and‘cnnditions to exist, a search and seizure warrant should be issued.

" EACTS CONSTITUTING REASONABLE CAUSE

The affiant states that hé is an investigator with the Pulaski County Sheriff's Office Criminal
Investigations Division, The affiant further states the following facts as establishing reasonable cause to

! .
justify lssuance of a search and seizure warrant:
' |

1. The affiant states that on the afternoon of December 12, 2009, PCSO Investigators |

e - tesponded to the dead-end of Wit.ern Road in Sweethome, Pulaski County, Arkansas - -~ -ww «oomr - -

regarding a J;eath investigation. Employees from nearby Granite Mountain Quarry reported
seeing smoke and then fiames from a vehicle fire, shortly after noon on 12-12-2009 at the
dead-end ofiWilbern Road. First responding deputies observed the remains of twe (2}
victims inside the vehicle, a 1988 GMC pick-up truck. Bath sets of remains were burhed
beyond recﬂgnition but appeared to be those of an adult and a small child. Registration
information|from the truck’s license plate disclosed that the truck was registered to Michael
palmer, of Hensley, AR. However, none of the victim's property that could be used for
identification or the remnants of such property was recovered fram the burned vehicle.

" 2. On December 12, 2009, while processing the truck for evidence, Investigators collected
several nails of a type used to construct wood pallets from the bed of the truck, which gave
rise to the suspicion that a wood pallet may have been placed an top of the victim in the
bed of the truck to act as a fire accelerant. Due to the evidence located in the bed of the
vehicle and the pasition, condition and location of the vehicte where it was recovered leads
investigators to believe that the victim’s body was placed in the bed of the vehicle prior to
the vehicle being placed at its recovered location indicating that the victim was possibly
Kilted at another location and transported to the recovery location.
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On Decembeér 12, 2009 Investigators went to 1915 Sceteh Hi Rofq
’ %cﬁ i %i ghtors made contact with

address listéd on the vehicle’s registration, Upon arrival, Investi

Sharon and George_Rittman, who are Michael Palmers-mather:and step-father.-Mr. and.

Mrs. Pittmat said that Michael Palmer and his daughtet; HaRMEH Dowdie-Palmer, who is not
quite two years old, left the residence at 1915 Scotch Pine Road at about 10:30 a.m. on
December 12, 2009 in Palmer's 1988 GMC pick-up truck to visit a friend of Palmer’s, who the
Pittman’s knew only as “Todd.” The Pittmans said “Todd" lives somewhere off Dixon Road

in Putaski Caunty.

Mr. Pittmari_ provided Investigators with a cellular telephone number of (5. _, . - Tar
“Todd.” -Mr! Pittman said that Michael Palmer had used Mr. Pitiman’s cellular telephone to
call “Todd” just before leaving the Pittman residence to tell “Todd” that he was coming to
visit. ‘ :

On December 12, 2009 Investigators learned that cellular telephone number {f . ..
is a Verizon cellular phone listed to Robert Todd Gatrell, age 20, of 724 Shamburger Road in
Pulaski Courity. WIith Investigators present, George Pittman tried twice to call “Todd’s" cell
phone to try and learn the whereabouts of Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer.

* Mr. Pittman|received no answer and left voicemail messages.

Late in the a;\rening of December 12, 2009 Investigators went to 724 Shamburger Road in
Pulaski County and met with Robert Todd Gatrell. Investigators observed that Gatrell's
residence is ?within one half mile of the dead-end of Wilbern Drive, Mr, Gatrell agreed to
come to thejPulaski County Sherif’s Office to make a statement about this case. After
having waived Miranda, Mr. Gatrell initially stated that he had not seen or spoken to
Michael Palter since Thursday December 10, 2009. Investigators then advised Mr. Gatrell -

. that Georgeland Sharon Pittman were present with Michael Palmer when Palmer tsed Mr.
-~ Pittman’s cellular phone to call and speak %o Mr. Gatrelat about 10:30 a.m. on December  ~ = ™ ="
112, 2009. Mr. Gatrell then stated that he had received two telephone calls from Michael

Palmer on tﬁye morning of December 12, 2009. Mr. Gatrell said that during the second call,
Mr. Palmer told Mr. Gatrell that he was coming to Gatreli's residence to visit. Mr. Gatrell
stated that Mr. Palmer never arrived at his house. Mr. Gatrell denied any involvement in
the death of Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer. ‘ - ‘

After making his statement, Investigators asked Mr. Gatrell for consent to search his
residence. Mr, Gatrell refused to consent to any search. '

On the morning of December 13, 2009, Investigators were contacted by Mr. Gatrell who
advised that he had changed his mind and would now consent to a search of his residence,
several hours after having refused to give consent. During the consent search, Investigators
observed two (2) shotguns in the residence, one a 12 gauge, a 20 gauge and also found was
a 50 caliber black powder rifle. Investigators also observed a wood pallet on the property
constructed:of nails of a type very similar to those found in the bed of Michae! Palmer’s
pick-up truck. Investigators observed that Gatrell's residence at 724 Shamburger Road sits
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on a shared lot with the residence at 710 Shamburger Road. The: residence at 710
Shamburgeri Road is occupied by Charles Gatrell, who is Robert ToHd &afrell’s grandfather.
0 JAH L AR ED )
9. On December 14, 2009 investigators learned at the autolp%yJoF M‘chnaei P ﬂn F?'“l:hzat his
___death had been caused by wounds from a sholgun. . ___ ...1uii 8

10. On Decemb.}:r 232, 2009, Investigators were contacted by the Arkansas State Crime
Laboratory regarding the firearm evidence recovered from Mr. Michael Palmer. The
evidence was examined and determined that gunshot wounds ta Mr. Palmer were caused
bya 12 gauge shotgun using a 12 gauge brand shotgun shelt size #4 with wading similar to
that manufa'r:turecl by Remington. - ' ' ‘

11. On January 2, 2010, Investigators were contacted by Mr. Steve Morgan, who is the step-
father of Robert Todd Gatrell and a deputy with the Pulaski County Sheriff's Office,
regarding information pertaining to Todd, Mr. Morgan advised that on December 16, 2009,

. Todd Gatrell contacted him via telephone and advised him that he was suicidal and had
placed a shotgun in his mauth on this date. Mr, Morgan responded to Todd's residence
where he was transported to the Baptist Medical Center in Little Rock. Mr. Margan
removed three shotguns from the residence for safekeeping. The weapons removed were a
12 gauge shotgun, a 20 gauge shotgun and a 50 caliber black powder rifle. Upan arrival at
the hospital; it was learned that Todd had second degree burns on his back and indications
of a burn onl his right arm, Mr. Morgan advised that Todd stated that he had received the
burns while burning trash on his property, -

12, On January >, 2010, during my contact with Mr. Steve Morgan, he advised that on
December 24, 2009 during a family Christmas gathering, Robert Todd Gatrell was present
and had asked his grandfather, Charles Gatrell, for additional shatgun ammunition even
though all of his weapans had been remaved from the residence, [tis Mr. Morgan's belief
bz e e EREE Robert-?!‘odd Gatrell has obtained an.additionalweapon. w - - o

13. On January 2, 2010, during my contact with Mr. Steve Morgan, he advised that he attended
a hirthday pfarty for Tammy Markham's three year old son at the Chucky Cheese restaurant
in North Little Rock. During this time, a conversation between Mr. Steve Morgan and Robert
Todd Gatrell about two suspicious vehicles and occupants parked in the area close to the
Gatrell residence was made. During the course of the conversation about the vehicle and its
occupants and the contact made the Pulaski County Sheriff’s Office, Robert Todd Gatrell
stated “) would have just shot them”. Mr. Morgan stated that he was shocked by this
statement from Mr. Gatrell. Mr. Morgan was asked if there were tires for the victim,
Michael Palmer to steal as explained by Robert Todd Gatrell during his statement with .
investigators. Mr. Morgan stated that the only tires on the property would be on the
property of Charles Gatrell at 710 Shamburger and they would be located in the shop
building located bétween the two properties of 710 Shamburger and 724 Shamburger.

14, On January 2, 2010, Mr. Morgan submitted to this investigator the three {3) weapons
retrieved by him from Robert Todd Gatrell's residence along with the ammunition that was
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containgd in the weapons. Among the ammunition recovered were four Remington 12
gauge shotgun shells size #4. Ch e
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15. On fanuary 4, 2010, a search warrant was issued for the medikgl hrqug:rflgfoi
Todd Gatrell were obtained from Baptist Medical Center in Little Rack. Once

review of the recards was conducted and found that Mr. Robert Tedd Gatrefhhad been
admitted to the Baptist Medical Center on December 17, 2000 6 suididal thaughts:and had
also received treatment for second degree burns an his lower back. The burned area is 49.5
em x 16 cm and was treated with Silver Sulfadizine 400GM and dressing. Mr. Gatrell was
also treated!for suicidal and Homicidal ideation. He was released on December 21, 2009.

On January $, 2010, anonymous information was received by investigators that on the
property of either 710 Shamburger Road or 724 Shamburger Road in Little Rock, the
property of the victim, Mr. Michael Palmer, has been deposited in a well jocated on the

property.

16

I
17. The affiant states that he will participate in the execution of the search and seizure warrant.
Wherefare the affiant states that a search and seizure warrant be issued, allowing a search
 of the residence, vehicles, outbuildings and curtilage, to be conducted between the hours of -
6:00 a.m. arjd 8:00 p.m. within the next t

hirty day;. . |
| o M‘J V=4

AFFIANT

SUBSCRIBED AND SWORN BEFORE ME ON THIS d pavoF_ NV ¥ ALY o0

/\/—v
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Search Warrant Return - ¢ i tx o

A th AL 52
I, Sgt. Mike Blain , executed the attached Searchtaah‘i‘i Seleur% l\;\{}a:tjr.ar11: on
the L U N VTR
Me | s COUHLY RSt e
6 day of January , 2010, at 1145 K am. /] pam. - The [_] person,
<] premises, [_| vehicle were searched as follows: 724 Shamburger Road in
Little Rock : :

A copy of the S¢arch and Seizure Warrant and a receipt for the items seized,
were left at 710 Shamburger Road and /or with Louise Gatrell .

" The following is an inventory of the items seized:
1.3-12 gage shotgun shell casings found in back yard
2 Documentatioh containing the name of Michael Palmer
3. Indicia for Rabert Todd Gatrell and Tammy Markham
4.1-curtain located inside 724 Shamburger Road
5. 2-shotgun waﬁings found in back yard
6. 1-pair of black pants with metal chains attached
7. 1-black leather jacket with damage to sleave
‘8. 1-box of 12gauge shotgun shells #4 Shot

The inventory \A%as completed in the presence of Lt. Hibbs
I swear that the facts and circumstances stated above are true and correct to

best of my krowledge and belief and that the above is a completeand -~ - -~
accurate inventary of all items seized. ‘

-
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1st page of 5 page ddcument‘

~ Prosecuting Attorney’s Fortp Affidavit ‘ PCSO# _09-25895
Form supplied by _IOHN JOHNSON, DPA ééé "
Date: ; 01-20-2010;
IN THE DISTRICT COURT DF PULASKI COUNTY - PULASKI COUNTY, ARKANSAS

AFFIDAVITF OR WARRANT OF ARREST FOR THE FOLLOWING PERSON

ROBERT TODD GATRELL Ti-10-1080 | w [ M X Class | v | Felony
| POTENTIAL DEFENDANT*S Nm DOB RAC/SEX | SSN/DL [¢ STATE| AR
| ‘ | “—_H Class I Misdemeanor

724 SHAMBURGER LANE, LR . |
ADDRESS g PHONE NUMBER . |D| 'Class | | Violaﬁpn

Pursuant to Rule 7.1 of the Arkansas Rules of Criminal I’mcedure, the undersigned affiant(s) being dnly
sworn, deposes and says tha¢ he has reason to believe that the above-named person has committed the

offense of violating Ark. Code Ann.  5-10-101 Capital Murder (Count 1) on or

about the 12 daj(r of DECEMBER 2009 , committed by unlawfully

" With the premeditated and dehberat?d purpose of causing the death of another person, the persan causes the death of any person;
' I
i
|
| | .
 in Pulaski County, Arkansas, against the peace and dignity of the State of Arkausas.

FACTS CONSTITUTING REASONABLE CAUSE

I, INVESTIGATOR BLAIN, DO SOLEMNLY SWEAR THAT [ AM A CRIMINAL INVESTIGATOR WITH THE PULASKI

. COUNTY SHERIFF'S OFFICE AN'D THE FOLLOWING IS TRUE AND FACTUAL TO THE BEST OF MY KNOWLEDGE.
The affiant states that on the afternoon of December 12, 2009, PCSO Investigators responded to the dead-end of Wilbern Road in’
Sweethome, Pulaski County, Arkans#s regarding a death investigation. Employees from nearby Granite Mountain Quarry reported
seeing smoke and then flames from a vehicle fire, shortly after noon on 12-12-2009 at the dead-end of Wilbern Road. First responding
deputies observed the remains of twoi (2) victims inside the vehicle, a 1988 GMC pick-up truck. Both sets of remains were burned
beyond recognition but appeared to b those of an adult and a small child. Registration information from the wuck’s lcense plate
disclosed that the truck was registered to Michael Palmer of Hensley, AR. On December 12, 2009, while processing the truck for
evidence, Investigators collected several nails of a type used to constrict wood pallets from the bed of the truck, which gave rise to the
suspicion that a wood pallet had been placed on top of the victim in the bed of the truck to act as a fire accelerant. On December 12,
2009, Investigators went to 1015 Scoteh Pine Road in Hensley, AR, the address listed on the vehicle's ragzsu'anon Upon arrival,

- Investigators made contact with Sharon and George P1ttman who are Michael Palmer’'s mother and. step-father. - -

(continued on page 2 of 5 page document)
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Page 2 of a 5 page document

Mr. and Mrs, Pittman said that Mmﬁael Palmer and his daughter, Hannah Dowdie-Palmer, who is not quits two years old, left the
residence at 1915 Scotch Pine Rﬂad‘at about 10:30 a.m. on December 12, 2009 in Palmer’s 1988 GMC pick-up truck to visit a friend

of Palmer’s, who the Pittman’s knew only as “Todd.” The Pittman’s said “Todd” lives somewhere off Dixon Road in Pulaski County.

Mr. Pittman provided Investigators Wlth a cellular telephons number of (¢ or “Todd.” Mr. Pittman said that Michael
Palmer had used Mr. Pittman’s cellqlar telephone to call “Todd” just before leaving the Plttman rezidence to tell “Todd™ that he was
coming to Visit.

On December 12, 2009 Investlgatoriv. learned that cellular telephone number ( 3 2 Verizon cellular phone listed to

Robert Todd Gatrell, age 20, of 724'Shamburger Road, off Dixon Road in Pulaski County. With Investigators present, George
Pittman tried twice to call “Todd’s”|cell phone to try and leam the whereabouts of Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer. M. -

P1ttman received no answer and left|vmcema11 MessAZes.

Late in the evening of December 13. 2009, Investigators went to 724 Shamburger Road in Pulaski County and met with Robert Todd
Gatrell. Investigatars observed that|Gatrell’s residence is within one half mile of the dead-end of Wilbern Drive. Mr. Getrell agreed
to come to the Pulaski County Sherxh‘s Office to make a statement about this case. After having waived Miranda, Mr. Gatrell initially
stated that he had.not seen or spoken o Michae! Palmer since Thursday December 10, 2009. Investigators then advised Mr, Gatrell
that Georgs and Sharon Pittman were present with Michae! Palmer when Palmer used Mr. Pittman’s cellular phone to call and spezk
to Mr. Gatrell at about 10:30 am. m:t December 12, 2009. Mr. Gatrell then stated that he had received two telephone calls from
Michae] Palmer on the morniug of Eecembtﬂ 12, 2009. Mr. Gatrell said that during the second call, Mr. Palmer told Mr, Gatrell that
he was coming to Gatrell's re:-ndence to visit and to steal some tires from Mr. Gatre]l's grandfather's regidence, which is next door to
his, for his vehicle. Mr. Gatrell stated that he was opposed to Mr. Palmer stealing the tires from his grandfather, who is Charles
Gatrell, and to]d him that he was nuF going to steal the tires for him. Mr. Gatrell stated that Mr. Palmer never atrived at his house.
Mr. Gatrell denied any involvement|in the death of Michae! Palmer and Hannah Dowdie-Palmer. After making his statement,

~ Investigators asked Mr. Gatrell for consent to search his residence. Mr. Gatrell refused to consent to any search.

\ —

On the morning of December 13, 2009 Investigators were contacted by Mr. Gatrell who advised that he had changed his mind and
would now consent to a search of hi‘ residence, several hovrs after having refused to give consent. During the consent search,
Investigators observed two (2) shotguns in the residence, one a 12 gauge, a 20 gauge and a 50 caliber black powder rifle. Investigators
also obsarved a wood pallet on the }iroperty constructed of nails of a type very similar to those found in the bed of Michael Palmer’s
pick-up truck, 1
On December 14, 2009 fnvestigators leamed at the autopsy of Michael Palmer that his death had been caused by a gunshot wound to
the chest and head. The gunshot waunds were prior to the fire and the weapon was a shotgun. The death of Hannah Dowdie-Palmer
was caused my smoke inhalation an'd thermal bums. :

On December 17, 2009, the victim’s were positively 1dent1ﬁed through DNA by the Arkansas State Crime Laboratory as Michael
Falmer and Hannah Dowdie-Palmer.

On December 18, 2009 an int&rviaw was conducted with Ms. Lynette Beeson, who is the ex-girlfriend of Michael Palmer. Ms.
Beeson stated that she also knows Robert Todd Gatrell and stated that Falmer and Gatrell are friends. During the interview with Ms.
Beeson, she stated that several months prior to his death, Michae! Palmer had borrowed an All Terrain Vehicle from Mr. Gatrell and
had sold the vehicle and not paid My. Gatrell for the vehicle. Ms. Beeson also stated that a few weeks prior to his death, Mr. Palmer
had gotten some tires from Mr. Gatrell and Palmer had not paid him for those iterns either.

--Dn‘Decamber-ﬂ,-ZOOQ,-mvesngators-‘were contacted by the Arkansas State Crime Laboratory regarding the fireatm evidence
‘recovered from Mr. Michael Palmer. The evidence régarding the gunshot wounds to Mr. Palmer were cansed by a 12 gauge shotgun
using a 12 gauge Remington brand shotgun shell size #4.

On January 2, 2010, Investigators were contacted by Mr. Steve Morgan, who is the step-father of Robert Todd Garvell and who is a
deputy with the Pulaski County Sheriff's Office, regarding information pertaining to Todd. Mr. Morgan advised that on December 16,
2009, Todd Gatrell contacted him via telephone and advised him that he was suicidal and had placed & shotgun in his mouth on this =
date, Mr, Morgan responded to Todd’s residence where Mr. Gatrell was transported to the Baptist Medical Center in Little Rock. Mr,
Morgan had removed two shotguns, & 12 gauge shotgun and a 20 gauge shotgun, and a 50 caliber black powder rifle from the
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residence for safekeeping, Upon arrival at the hospital, it was learned that Todd had second degree burns on his back and indications
nf a4 bum on his right arm.  Mr. Morgan advised that Todd’s stated that he had received the burns while burning trash on his property.

On Janmary 2, 2010, Mr. Morgan submmad the three (3) weapons retrieved by him from Robert Todd Gatre!l s residence along with
the ammunition that was contained in the weapons. Among the ammunition recovered were four Remington 12 gauge shotgun shells

size #4,

On January 4, 2010, a search warrant was issued for the medical records for Mr. Robert Todd Gatrell were obtained from Baptist

Medical Center in Little Rock. Once obtained, a review of the records was conducted and found that Mr. Robert Todd Gatrell had

been admitted to the Baptist Medical Center on December 17, 2009 for suicidal thoughts and had also received treatment for second

degree bumns on his lower back. Thé bumed area is 49.5 cm x 16 cm and was treated with Silver Sulfadiazine 400GM and dressig.
. Mr. Gatrell was also treated for Smmdal and Homicidal ideation. He was released on December 21, 2009

On January 6, 2010, 2 search warrant was obtained for the property of 710 Shamburger Road and the residence of 724 Shamburger
Road in Little Rock. The residence is the home of Robert Todd Gatrell and the property of Charles Gatrell Sr. During the search of -
the property, several items of evideﬂce were located including spent shot gun shells matching the caliber and type of shot that was
nsed in the crime, shot gun wading, 12 gauge #4 unused shotgun shells, possible blood evidence, clothing, petroleum containers, mail
addressed to the victim Michael Palmer from the Department of Finance and Administration regarding his 1988 GMC truck, a ‘
compact disk vehicle visor holder with painted writing on the back that states “Lynette B (heart) Michael P Always” and mail
addressed to 16100 Wmdham Dnve which is the vietim’s home address.

I, T L o bl T VY P

~On January 14, 2010, an interview Was conducted with Mr, Charles Russell Hardwick, who is the boyﬁ'wnd of Mrs, Jamie Morgan .
and the mother of Mr. Robert Todd Gatrell. Mr. Hardwick stated that during the week of December 21, 2009, he had several contacts
with Mrs. Morgan regarding this incident. Mr. Hardwick stated that Mrs. Morgan advised him that her son, Robert Todd Gatrell, had
confessed to her that he had killed Mr. Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer after they arrived at his residence on December
12, 2009, Mr. Hardwiclk stated that :she advised him that the victim, Mr. Michael Palmer was lead to the back yard behind a storage
shed where her nephew was there with a shotgun or rifle and Mr. Palmer was shot once in the chest and then once in the head. Mrs.
Morgan advised him that Mr. Gatrell and his cousin rolled Mr. Palmer up in a rug and put him in the back of Mr. Palmer’s vehicle.
She stated that Mr. Gatrel] went int his residence where Hannah Dowdie-Palmer was playing with his girlfriend's son and lead her

_out of the residence to Mr, Palmer’s vehicle and put her in the front of the vehicle.” Mr. Gatrell then got into the driver's seat of the
vehicle and drove it to Wilbern Lane in Little Rock and her nephew followed him in his vehicle. Once at the location, Mr. Gatrell

‘and the nephew poured gasoline on the vehicle and set it on fire. She stated that Mr. Gatrell and her nephew then returned to 724
Shamburger Road and removed their clothing for disposal. She advised Mr. Hardwick that her brother, Charlie Gatrell, who is the
father of her nephew, came to the residence and disposed of the clothing, Mrs. Morgan advised Mr. Hardwick that since the incident,
Mr. Gatrell has contacted her depressed and stated that he has had nightrnaras where he hears Hannah erying as she is bumning in the
vehicle. Mr: Hardwick stated that he informed Mrs. Morgan that she needed to advise what she knew of the crime to authorities and
advised her that if she did not, he wanld. He stated that she then advised him that she would come and talk with authorities about this
meident and for him not to worry about it. Mr. Hardwick stated that since that date, she had sent him a text message regarding her
going to authorities and issuing a statement and stated that it has been dons. Mr. Hardwick stated that since he believed that she had
come forward with the information, he did not contact autharities himself. Mr. Hardwick stated that he has several text messages from
Mrs. Morgan during this time and that he had saved each one. He stated that on January 6, 2010, she-bad contacted him and advised
him that the Sheriff’s Office had conducted a search warrant at Mr. Robert Todd Gatrell's residence and that we had found out from
Mr. Gatrell’s new disposable cellular talaphone Mr. Hardwick’s name and number and that he would possibly be contacted regarding
 this investipation. He stared that she informed him 1o deiete all of her text messages to him and advised him that his phone may be
monitored. Since that date, Mr. Hardwick had leamed from Mrs. Morgan that she had told Robert Todd Gatrell that she had told Mr.
Hardwick about the crime. Mr. Hardwick stated that this concerned him and he feared for his safety. Mr. Hardwick stated that he has

since spoken-to-Mrs:-Morgan and no further conversations-abont thisincident werevonducted; however, their relationshiphas - - -~ =~ -

dwindled since her statemnent te him about this incident,

~ On January 20, 2010, a formal interview was conducted with Ms. Tammy Markham, whe is the girlfriend of Mr. Robert Todd Gatrell,
regarding this incident. Ms, Markham stated that during the week after Todd had returned home from the hospital, she questioned him
regarding his desire to kill himself. Todd advised her that on December 12, 2009 he and Daniel Gatrell had killed Michael Palmer and
Hannah Dewdie-Palmer. Ms. Markham stated that Todd advised her that on that date, Mr. Palmer arrived at their residence with his
danghter, Hannah Dowdie-Palmer. He advised her that Mr. Palmer brought Hannah inside the residence to play with her son, Jessie.
Mr. Palmer was then lead outside the residence by Todd where they met up with Daniel Gatrell, who was in possession of a shotgun.



MAR.31.2010 15:01 #4344 P.OO9 /016
. T & I '

Ms, Markham stated that Todd advised Mr. Palmer that he should have paid him his money and then Daniel Gatre]l shot Mr. Palmer
three times in quick session. She stated that one shot was to the abdomen, the next to the head and was unsure where the third round
was shot. Ms. Markham stated that Todd then told her that Daniel refused to touch the body and made him (Todd) move Mr. Palmer's.

 body to the bed of Mr. Palmer’s pick-np truck. She stated that Todd then put a couple of pallets on top of Mr. Palmer’s body and
retrieved some gasoline from Mr. Charles Gafrell’s workshop. Ms. Markham stated that she did not know who, but that Hannah was
retrieved from the residence and put in the front seat of Mr. Palmer’s vehicle. Ms. Markham stated that Todd drove Mr. Palmier's
vehicle and Daniel Gatrell had followed driving Todd's truck. She stated that he advised her that they drove to the end of Wilbern
Lane and he (Todd) had doused the ﬁuck with gasoline, including the interior of the vehicle and the infant child. Ms. Markham stated
that as Todd was dousing the vahich:! with gasoline, Daniel Gatrel! threw a match igniting the fuel which caused Todd's shirt to catch
on fire and burn his back, Ms. Markham stated that Todd advised her that they both then retumed to the residence where she had
made contact with them at that time. Ms. Markham stated that when she returned home, she saw the burns on Todd's back and Daniel
had sunburn type markings around his eyes and forehead. Ms. Markham asked what had happened, which they replied that they had
been burning trash behind the residence and it got out of control. After confessing the incident to her, she stated that Todd advised her
that he had set up the incident mtendmg to scare Mr. Palmer in paying him his money but that Daniel had shot Mr, Palmer and
everything that he had done was under the direction of Daniel.
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(Page 5 of 5 page document)

1 swear tha't the allegatiunis contained herein are the truth, the whole truth and nothing but the truth,

t Tmﬁégkzgéﬁﬁ;CQfgfi‘*“ﬂﬂ S _____
: t’s Slgnature : Affiant’s Signature / Witness

SERGEANT MIKE BLAIN #1206

. Print Name | - Print Name
2900 8. WOODROW | '

s - e B

LITFYLE ROCK: AR 7|220
Address ; | Address
~ Phone ' "Phone
2 | _ | ! 4. .
Affiant’s Signature ‘ Affiant’s Signature / Witness
Print Name T | - Print Name
Address Address
Phone - Fhone

Subseribed and sworn to hefore me this &) day of 9@-& @/O

District Court Clerk . By

I hereby find that this sworn affidavit demonstrates reasonable and probable cause for the issuance uf a

~~Warrant of arrest for the above-named individual for the above-stated offense.

\/\/ /V\f o District Court, Pulaski‘County, AR

District Judge
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Prosecuting Attorney’s Form Affidavit | PCSO# (9-25895
* Form supplied by JOHN JOHNSON, DPA | ' :
Date: 01252010 - |
IN THE DISTRICT COURT OF  PULASKI COUNTY PULASKY COUNTY, ARKANSAS

- AFFIDAVIT FbR WARRANT OF ARREST FOR THE FOLLOWING PERSON:

DANIEL CHASE GATRELL Tos-13-1903 | w | M ' X[ Class | ¥ Felony

POTENTIAL DEFENDANT*S BAM E DOB RAC/SEX |SSN/DL. ¢ AR STA
- ' L . H_] ‘ Class Misdemeanor

10 CORAL LANE, JACKSONVILLE - |
| ADDRESS | : PHONE NUMBER : ] class| | Violation

o —

Pursuant to Rule 7.1 of the Arkansas Rules of Criminal Procedure, the undersigned affiant(s) being duly
- sworn, deposes and says that he has reason to believe that the above-named person has committed the

offense of violating Ark. Code Ann. 5-38-301 Arson , on or
about the 12 day of DECEMBER | 2009 , committed by unlawfully

(A) A person commits arson if he Ql;’ she:
{1) Starts a fire or causes an explu%iun with the purpose of destroying or otherwise damaging: ‘

(A) An occupiable structure or r#‘mtur vehicle that is the property of another pérson;
in Pulaski County, Arkansas, against the peace and dignity of the State of Arkansas.

FACTS CONSTITUTING REASONABLE CAUSE

I, INVESTIGATOR BLAIN, DO SOLEMNLY SWEAR THAT 1 AM A CRIMINAL INVESTIGATOR WITH THE PULASKI

COUNTY SHERIFF'S OFFICE AND THE FOLLOWING IS TRUE AND FACTUAL TO THE BEST OF MY KNOWLEDGE.
The affiant states that on the afiemoon of December 12, 2009, PCSO Investigators respanded to the dead-end of Wilhern Road in
Sweethome, Pulaski County, Arkansas regarding 2 death investigation. Employess from nearby Granite Mountain Quarry reported
seeing smoke and then flames from a vehicle fire, shortly after noon on 12-12-2009 at the dead-end of Wilbern Road. First responding
deputies observed the remains of two (2) victims inside the vehicle, a 1988 GMC pick-up truck. Both sets of rémains were burned -
beyond recognition but appeared to be those of an adult and a small child. Registration information from the truck’s license plate
disclosed that the truck was registered to Michael Palmer of Hensley, AR. On December 12, 2009, while processing the truck for
evidence, Investigators collected several nails of a type used to construct wood pallets from the bed of the truck, which gave rise to the
suspicion that a wood pallet had been placed on top of the victim in the bed of the truck to act as a fire accelerant, On December 12,
2009, Investigators went to 1915 Scotch Pine Road in Hensley, AR, the address listed on the vehicle’s registration. Upon arrival,
Investigators made contact with Sharon and George Pittman, who are Michael Palmer’s mother and step-father.

(continued on page 2 of 6 page ddcument)
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M. and Mrs. Pittman said that Michael Palmer and his daughter, Hannah Dowdie-Palmer, who is not quite two years old, left the
residence at 1915 Scotch Pine Road at about 10:30 a.m. en December 12,2009 in Palmer’s 1988 GMC pick-up truck o visit a friend
of Palmer's, who the Pittman®s knew only as “Todd.” The Pittman’s said “Todd” lives somewhere off Dixon Road in Pulaski County.
Mr. Pittman provided Investigators with a cetlular telephone number of (501} 3 16-5202 for “Todd.” Mr. Pittman said that Michael
Palmer had used Mr. Pittman’s cellular telephone to call “Todd” just before leaving the Pittman residence to tell “Todd” that he was

. coming to visit.

On December 12, 2009 mvestigators; Jearned that cellnlar telephone number (S01) 319-5292 is 2 Verizon callular phone listed to
Robert Todd Gatrell, age 20, of 724 Shamburger Road, off Dixon Road in Pulaski County. With Investigators present, George
Pittman tried twice to call “Todd’s” cell phone to try and learn the whereabouts of Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer. Mr.

* Pittman received no answer and left voicemail messages.

Late in the evening of December 12,2009, Investigators went to 724 Shambirger Road in Pulaski County and met with Robert Todd
Gatrell, Investigators abserved that Gatrell’s residence 1s within one. half mile of the dead-end of Wilbern Drive. Mr. Gatrell agreed
to come to ihie Pulaski County Sheriff's Office to make 2 statement about this case. After having waived Miranda, Mr. Gatrell initially
stated that he had not seen or spoken to Michael Palmer since Thursday December 10, 2009, Investigators then advised Mr, Gatrell -
that George and Sharon Pittman were present with Micheel Palmer when Palmer used Mr. Pitmman's cellular phone to call and speak
to Mr. Gatrell at about 10:30 a.m. on December 12, 2009. Mr, Gatrell then stated that he had received two telephone calls from

he was coming to Gatrell’s residence to visit and to steal some tires from Mr. Gatrell's grandfather’s residence, which is next'doofto -
his, for his vehicle. Mr. Gatrell stated that he was opposed to Mr. Palmer stealing the tires from his grandfather, who is Charles |
Gatrell, and told him that he was notgoing to steal the tires for him. Mr. Gatrell stated that Mr, Palmer never arrived at his honse.

Mr. Gatrell denied any invelvement in the death of Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer. After making his statement, '
Investigators asked Mr. Gatrell for consent to search his residence. Mr. Gatrell refused fo consent to any search.

On the morning of December 13, 20{)9 Investigators were contacted by Mr. Gatrell who advised that he had changed his mind and
would now consent to 2 search of his residence, several hours after having refused to give consent. During the consent search,
Investigators observed two (2) shotgj.ms in the residence, one a 12 gauge, a 20 gauge and a 50 caliber black powder rifle. Investigators
also observed a wood pallet on the property constructed of nails of a type very similar to those found in the bed of Michael Palmer’s
pick-up truck. ' 5 - ' ' :

On December 14, 2009 Investigatnrsi learned at the autopsy of Michael Palmer that his death had been cansed by a gunshot wound to
the chest and head. The gunshot wounds were prior to the fire and the weapon was a shotgun, The death of Hannah Dowdie-Palmer
was cansed my smoke inhalation and thermal burns.

On December 17, 2009, the vietim'’s were positively identified through DNA by the Arkansas State Crime Lahoratory as Michael
Paimer and Hannah Dowdie-Palmer. ‘ ' '

On December 18, 2009, an interview was conducted with Ms. Lynette Beeson, who is the ex-girlfriend of Michael Palmer. M.
Beeson stated that she alse knows Robert Todd Gatrell and stated that Palmer and Garrell are friends. During the interview with Ms.
Beeson, she stated that several months prior to his death, Michael Palmer had borrowed an All Terrain Vehicle from Mr. Gatrell and
had sold the vehicle and not paid Mr: Gatrell for the vehicle. Ms. Beeson also stated that a flew weeks prior to his death, Mr. Palmer
had potten some tires from Mr, Gatrell and Palmer had not paid him for those items either,

On December 22, 2009, Investigators were contacted by the Arkansas State Crime Laboratory regarding the firearm evidence
recovered from Mr. Michae! Palmer. The evidence regarding the gunshot wounds to Mr. Palmer were caused by a 12 gauge shotgun
using a 12 gauge Remington brand shotgun shell size #4, ' '

On January 2, 2010, Investigators were contacted by Mr. Steve Morgan, who is the step-father of Robert Todd Gatrell and who is a ”
deputy with the Pulaski County Sheriff’s Office, regarding information pertaining to Todd.. Mr. Morgan advised that on December 16,
2009, Todd Gatrell contacted him via telephone and advised him that he was suicidal and had placed a shotgun in his mouth on this
date. Mr, Morgan responded to Todd’s residence where Mr. Gatrell was transported to the Baptist Medical Center in Little Rock. Mr.
Morgan had removed two shotguns, a 12 gange shotgun and a 20 gauge shotgun, and a 50 caliber black powder rifle from the

. Michael Palmer.on the moming of December 12, 2009. Mr. Gatrell said, that during thé second call, Mr. Palmer told Mr. Gatrell that . .
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residence for safekeeping, Upon anival at the hospital, it was leamed that Todd had second degree bulmzus on !ﬁs back and i:ndications
of a burn on his right arm.  Mr. Morgan advised that Todd's stated that he had received the bums while burning trash-on his property.

On Janwary 2, 2010, Mr. Morgan suﬁmitted the three (3) weapons retrieved by him from Robert Todd Gatrell's residence along with

the ammunition that was contained in the weapons. Among the ammunition recovered were four Remingfon 12 gauge shotgun shells
size #4. ; ‘ ' ' :

On January 4, 2010, a search warrant was issued for the medical records for Mr. Robert Todd Gatrell were obtained from Baptist

Medical Center in Little Rock. Oncé obtained, a review of the records was conducted and found that Mr. Robert Todd Gatrellhad
been admitted to the Baptist Medica% Center on Decamber 17, 2009 for suicidal thoughts am.l had also refcei_ved treatment for senfmd
depree burns on his lower back. ’I‘hq burned area is 49.5 em x 16 cm and was wreated with Silver Sulfadiazine 400GM and dressing.

Mr. Gatrell was also treated for Suicidal and Homicidal ideation. He was released on December 21, 2009.

On Janwary 6, 2010, a search wama,nj: was obtained for the property of 710 Shamburger Road and the residence of 7?34 Shamburger
Road in Little Rock. The residence is the home of Robert Todd Gatrell and the property of Charles Gatrell 8r. During the search of
the property, several items of evidemtse were located including spent shot gun shells matching the caliber and type of shot that was _
used in the crime, shot gun wading, 12 gauge #4 unused shotgnn shells, possible blood evidence, clothing, petroleum containers, mail
addressed to the victim Michael Palmer from the Depariment of Finance and Administration regarding his 1988 GMC truck, & -
compact disk vehicle visor holder with painted writing on the back that states “Lynetts B (heart) Michael P Always” and mail
addressed to 16100 Windham Drive,! which is the victim’s home address. - .

On Janmiry 14, 2010, an interview was conducted with Mr. Charles Russell Hardwick, who is the boyfriend of Mrs. Jamie Morgan
and the mother of Mr. Rebert Todd Gatrell. Mr. Hardwick stated that during the week of December 21, 2009, he had several contacts -
with Mrs. Morgan regarding this incidant. Mr. Hardwick stated that Mrs. Morgan advised him that her son, Robert Todd Gatrell, had
confessed to her that he had killed Mr. Michael Palmer and Hannah Dowdie-Palmer after they arrived at his residence on December
12, 2009, Mr. Hardwick stated that she advised him that the victim, Mr. Michael Falmer was lead to the back yard behind a storage
shed where her nephew was there wi‘(;h a shotgun or rifle and Mr. Palmer was shot once in the chest and then once in the head. Mrs.
Morgan advised him that Mr, Gatrel] and his cousin rolled Mr. Palmer up in arug and put him in the back of Mr. Palmer's vehicle.
She stated that Mr. Gatrell went mtoihis'residence where Hannah Dowdie-Palmer was playing with his girlfriend’s son and lead her
out of the residence to Mr. Palmer's vehicle and put her in the front of the vehicle. Mr. Gatrell then got into the driver’s seat of the
vehicle and drove it to Wilbern Lane{ in Little Rock and her nephew followed him in his vehicle. Once at the location, Mr. Gatrell
and the nephew poured gasoline on the vehicle and set it on fire. She stayad that Mr. Gatrell and her nephew ther retumed to 724
Shamburger Road and removed their clothing for disposal. She advised My, Hardwick that her brother, Charlie Gatrell, who is the
father of her nephew, came to the residence and disposed of the clothing, Mrs, Morgan advised Mr. Hardwick that since the incident,
Mt. Gatrell has contacted her depressed and stated that he bas had nightmares where he hears Hannah crying as she is burning in the
vehicle. Mr. Hardwick stated that he informed Mrs. Morgan that she needed to advise what she knew of the crime to authorities and
advised her that if she did not, he wu‘;.ﬂd. He stated that she then advised him that she would come and talk with authorities about this
incident and for him not to worry about it. Mr. Hardwick stated that since that date, she had sent him a text message regarding her
going to authorities and isaning a staternent and stated that it has been done. Mr. Hardwick stated that since he believed that she had
. come forward with the information, ]@m did not contact authorities himself. Mr. Hardwick stated that he has several text messages from

Mrs. Morgan during this time and that he had saved each one. He stated that on Tanuary 6, 2010, she had contacted him and advised
him that the Sheriff's Office had conducted a search warrant at Mr. Robert Todd Gatrell’s residence and that we had found out from
Mr. Gatrell’s new disposable ceflular telephone Mr. Hardwick’s name and number and that he would possibly be contacted regarding
this investigation. He stated that she informed him to delete all of her text messages to him and advised him that his phone may be
monitored, Since that date, Mr. Hardwick had learned from Mrs. Morgan that she had told Robert Todd Gatrell that she had told Mr. -
Hardwick about the erime. Mr. Hardwick stared that this concerned him and he feared for his safety. Mr. Hardwick stated that he has

 since spoken to Mrs, Morgan and no further conversations about this incident were conducted; however, their relationship has
dwindled since her statement to him about this incident. '

On January 20, 2010, a formal interview was conducted with Ms. ‘Tammy Markham, who is the girlfriend of Mr. Robert Todd Gatrell,
regarding this incident. Ms. Markham stated that during the week after Todd had returned home from the hospital, she questioned him
' regarding his desire to kill himself. Todd advised her that on December 12, 2009 he and Daniel Gatrell had killed Michae! Palmer and-
Hanngh Dowdie-Palmer. Ms. Markham stated that Tedd advised her that on that dae, ‘Mr. Palmer arrived at their residence with bis
daughrer, Hannah Dowdie-Palmer. He advised her that Mr. Palmer brought Hannah inside the residence to play with her son, Jessie.
Mr. Palmer was then lead outside the residence by Todd where they met up with Daniel Gatrell, who was in possession of a shotgun.

e
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Vs, Markham stated that Todd advised Ms. Palmer that he should have paid him his money and e Daniel Gatrell shot Mr. Palmer
three times in quick session. She stated that one shot was to the abdomen, the next to the head and was unsure where the third round :
was shot. Ms. Markham stated that Todd then told her that Daniel refused to touch the body and made him (Todd) mr.:ve Mr. Palmer’s
body to the bed of Mr. Palmer’s pick-up truck. She stated that Todd then put a cauple of pallsi.:s on top of Mr. Palmer’s body and
retrieved some gasoline from Mr. Charles Gatrell’s workshop. Ms. Markham stated that she did not know who, but that Hannah ’was ,
retrieved from the residence and put in the front seat of Mr. Palmer’s vehicle. Ms. Markham stated that Todd drove Mr. Pah.ner g
vehicle and Daniel Gatrell had followed driving Todd's truck. She stated that he advised her that they drove to the end of Wilbern

Lane and he (Todd) had doused the eruck with gasoline, including the interior of the vehicle and the infant child. Ms. Markham stated

that as Todd was dousing the vehicle with gasoline, Daniel Gatrell threw a match igniting the fuel which caused Todd’s shirt to catch

on fire and burn his back. Ms. Markham stated that Todd advised her that they both then retumed to the residence where she had .
made sontact with them at that time. Ms. Markham stated that when she returned bome, she saw the bu}'ns on Todd’.s back and Dmel
had sunburn type markings around his eyes and forehead. Ms. Markham asked what had happened, which they replied that the‘y ha.d‘

" been burning trash behind the residence and it got out of control. ‘After confessing the incident to her, she stated that Todd advised her
that he had set up the incident intending to scare M. Palmer in paying him his money but that Daniel had shot Mr. Palmer and
everything that he had done was under the direction of Daniel.

On January 23, 2010, an interview ms conducted with Mr. Robert Todd Gatrell, who lives at 724 Sharnburggr Road in Littie Rock.
Mr, Gatre!l admitted post Miranda His invelvement i the murder of Mr. Michaef Palmer and Hannah Dowdie-Falmer. Mr. Gatrell
stated that on December 12, 2009, he and his tousin, Daniel Gatrell, had Jured Mr. Palmer to thel bar;kvard of his residence where
-oex o AT, Danlel Gatrel! appeared from béhlnd-a-smal-l-ﬁhedf,-whim is located directly behind 724 Shamburger, with a shotgun painted at -
Mr. Palmer. Mr. Daniel Gatrell thenifired three shots nto Mr. Palmer killing him. Mr. Palmer was then placed face down in the rear
of Mr. Palmer’s vehicle and coveredlwith a large piece of cardboard and three wooden pallets. Mr. Robert Todd Gatrall then
assisted Mr. Daniel Gatrell in cleanirig up the blood on and around the outbuilding with the use of water and a brush broom type
object. Once the blood was cleaned off and around the building, the brush was cleaned and placed into a large outbuilding on the
property. Mr. Robert Todd Gatrell stated that he had removed the wallet and pocket knife of Mr. Palmer and threw the two tems
into a large well directly behind his resldence. The well was described as a large wel! with a large amount of trash and debris Inside
and also contained a diesel truck compartment sitting partially on top and covering the weil. Mr. Rabert Tadd Gatrell stated that
Mr. Palmer's daughter, Hannah Dowdie-Palmer, was theh placed Inta the vehicle and both Mr. Palmer and Hannah were driven to
the end of Wilburn Lane by Mr. Robert Todd Gatrell. Mr. paniel Gatrell had followed Mr. Robert Todd Gatrell inTodd's GMC plck-up
truck. itwas there that Mr. Robert Todd Gatrell and Mr. Daniel Gatrell poured gasoline onto the vehicle and the victim, Mr, Palmer,
and ignited the vehicle. Both Mr. Rabert Todd Gatrell and Mr. Daniel Gatrell were burned during this action. After igniting the
vehicle, both drove back to the residence on Shamburger in Mr. Robert Todd’s vehicle, which is a 1994 GMC extended cab pick-up
truck, tan in color and bears Arkansas license plate 135MKB and VIN 2GTEC19KOR 1587101,

On January 25, 2010, an interview was conducted with Mr. Thamas Floyd, wha is the uncle of Daniel Gatrell. Mr. Floyd stated that
on Saturday, January 23, 2010, he had received information from Ms. Kim Gatrell, who is hig sister and the mother of Daniel Gatrell,
that Daniel was invalved in the death of Michael Palmer and Hannah Dowdle-Palmer. Mr. Floyd stated that Kim advised that Daniel
had admitted his involvement in theiincident. Mr. Floyd stated that Kim also advised that the weapon used during this crime had
been disposed of, but did not elaborate on the nature or location. Mr. Floyd stated that after obtaining information fram Ms. Kim
Gatrell, he made contact with Danief Gatrell at his residence located at 10 Coral Lane in Jacksonville. Mr. flayd stated that during his
contact with Daniel Gatreli, he stated that on December 12, 2009 he was at his grandparents residence lacated at 710 Shamburger
In Little Rock. - Daniel stated that he was then contacted by Todd Gatrell via telephone and advised that Mr. Michael Palmer, who
wanted to steal property from 710 Shamburger, was enroute to the residence. Daniel stated that Todd Gatrell advised him that a
shotgun was on the back porch of his residence and directed Daniel to get the shoatgun to protect the property. Daniel advised that
Mr. Palmer arrived at Todd's residence at 724 Shamburger and that he {Daniel) then got the shotgun to await any further action.
Danie! advised that when Todd and Mr. Palmer came outside the residence, he {Daniel) pointed the weapon at Mr. Palmer. He
advisad that Mr. Palmer grabbed the weapon and it fired shooting Mr. Palmer in the abdomen. Danlel advised that at that time, he

~.was. “frozen”_in shock and Todd Gatrell stated that Mr. Palmer was not dead and for him to shoot him again, Daniel advised thathe

could not shoot the weapon again and at that point, Tadd took the weapon from him and shot Mr. Palmer again in the abdomen.
Daniel advised that Todd them kicked the victim and said that he was till alive. At that time, Daniel advised that Todd shot the
victim in the head. Daniel advised that they then loaded the victim into the bed of Mr, Palmer’s vehicie and then attempted to clean
the scene with bleach. Daniel advised that they had obtained an old rug from the outbuilding on the property of 710 Shamburger
and soaked it in bleach and put the rug at the end of the victim's truck bed where the victim laid to keep fram the hiood pouring out
the rear of the vehicle. Daniel advised that he and Todd went into Todd's residence where he {Danisl) saw Mr. Palmer's daughter,
Hannah Dowdie-Palmer, playing with Todd’s girffriend’s child, Jessie. Daniel stated that Todd looked at him and he (Daniel) stated
“No”. Daniel advised that Todd stated to him that she (Hannah) was evidence and they needed to get rid of her. Daniel advised that
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" Todd placed Hannah Dowdie-Palmer into the child seat lacated in the front seat of the victim’s vehicle and strapped Hannah inta the
seat. Daniel advised that Todd drove the victim’s vehicle to the end of Withurn Lane and he {Danie!) followed in Todd's vehicle.
Daniel advised that once at the location, Todd drove the truck off the road and then poured gasoiine ali over the vehicle including
the interior and on Hannah. Daniel advised that Todd then ignited the vehiclé which caused a large ball of fire that caused Todd's
 clothing to catch an fire. Daniel stated that he had to help extinguish the fire on Tadd's clothing. :
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I swear that the alleg‘atlonis contained herein are the truth, the whole truth and nothing hut the truth.

ifht’s Signature | Atfiant’s Signature / Witness
SERGEANT MIKE BLAIN #1206 X
Print Name ‘ . Print Name
2900 S. WOODROW | '
LITTLE ROCX,. AR 72204 ' I
Address | ; . Address
| Phon"é B i . . Phone
2. 4.
Affiant’s Signature Affiant's Signature / Witness
"Print Name ’ Print Name
Address ' ‘ ‘Address
Phone : Phone
Subscribed and sworn to before me this day of ]-'-":;;.F;”~ ‘D
; - j C e /{m M/( ;V'm
District Court Clerk By (Deputy Clerk) 3

I hereby find that this sworn affidavit demonstrates reasonable and probable cause for the issuance of a
. - Warrant of arrest for the above-named individual for the above-stated offgnse.. .. .. P—

W District'Court, Pulaski County, AR _ |

PDistrict Judge




